
 
 

 

RAADSVRAAG  
      
Nr: SV24-049 
 
Datum: 5 november 2024 
 
Vraag art. 38  
 
Indiener: Ad Struijs, Pro Krimpenerwaard 
 
Onderwerp: Het Bastion / BARAQ Schoonhoven 
 

 
Toelichting en doel van de vragen: 
  
BARAQ is een “monumentaal” pand op de Wal in Schoonhoven. BARAQ (voorheen Het Bastion 
genoemd) is omgebouwd tot een prachtige locatie waar ontmoeten, creëren en feesten centraal staat. 
Nu gaan er geruchten dat dit pand wordt geofferd voor woningbouw. 
 
Wij hebbend de volgende vragen: 
 

1. Is BARAQ, voorheen het Bastion genoemd, een monumentaal pand of een gemeentelijk 
monument of een beeldbepalend pand? 

 
Antwoord college: Het pand BARAQ aan het Bastion 5 heeft geen status als gemeentelijk 
monument, rijksmonument of beeldbepalend pand. Het pand valt binnen het rijksbeschermd 
stadsgezicht Schoonhoven. Er is een omgevingsvergunning nodig voor het slopen van een pand met 
een goedgekeurd nieuwbouwplan voor herbouw van het pand.  
 

2. Zijn er plannen of wordt er gesproken over het mogelijk slopen van dit pand voor woningbouw 
op die locatie? 

 
Antwoord college: Nee, het college van B & W bereidt een verkenning voor binnen de grenzen van 
het ‘Transformatiegebied Bastion’. 
 

3. Is het college het met Pro Krimpenerwaard eens dat Het Bastion/BARAQ een beschermde 
status heeft of moet hebben?  

 
Antwoord college: Nee. De eigenaren hebben geen gebruik gemaakt van de mogelijkheid om een 
beschermde status voor hun pand aan te vragen.  
Uit eerdere cultuurhistorische inventarisatie blijkt het pand BARAQ aan Het Bastion 5 gewaardeerd 
wordt als ‘hoog, monumentaal’. Panden met deze waardering worden gezien als potentiële 
monumenten. Het college heeft in 2021 de eigenaren van deze panden uitgenodigd om op eigen 
initiatief de status van gemeentelijk monument voor het pand aan te vragen.  
 

4. Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord college: Zie toelichting bij antwoord vraag 3. 
 

5. Op welke wijze is de Historische Vereniging hierbij betrokken? 
 
Antwoord college: Het initiatief ligt bij de eigenaar. De HSV is niet betrokken bij dit proces. 
 

6. Zijn er plannen om de brandweerkazerne te verplaatsen i.v.m. woningbouw?  
 
Antwoord college: Er vinden oriënterende gesprekken plaats over een mogelijke verplaatsing van de 
brandweerkazerne. 



 
 

 

 
7. Zo ja, naar welke locatie? 

 
Antwoord college: De nieuwe locatie is nog onderwerp van nader onderzoek 
 

8. Uw college zegt de leefbaarheid in de kernen belangrijk te vinden. Wordt met de eventuele 
sloop van BARAQ de leefbaarheid aangetast?  

 
Antwoord college: Sloop is nog niet aan de orde. Eerst een verkenning. 
 

9. Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord college: n.v.t. 
 
 
 
Ondertekening college:  
 
 

Vragen: 

 
 
Ondertekening college:  

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester,    

 

 

J. Hennip   ir. J. Beenakker  

 
 




